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Jegyzőkönyv 
 
 
Készült Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. március 23-án tartott 

nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 
Janovics István polgármester 
Dr. Józó Antal megbízott jegyző 
Sulyok Krisztián pénzügyi gondnok 
 
Farkas Péter, Gál Istvánné, Pató Bálint, Takácsné Pogrányi Irén, Szabó Géza (5 fő képviselő) 
Kószás Vendel Attila 2. napirendi pont tárgyalásakor jelent meg. 
Rossz Jánosné jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként: 
 
Viziné Tóth Erika óvodavezető 
Fórizs Jánosné Neszmély Barátainak Köre 
 
Lakók részéről: 2 fő 
 
Köszöntöm a megjelenteket, és megállapítom, hogy a nyilvános képviselő-testületi ülés 
határozatképes. Mindenki megkapta az előterjesztéseket. Kérem, hogy aki az egyebek 
napirendi pontban szeretne hozzászólni, jelezze. 
 
Pató Bálint: kosbor védelme érdekében szeretnék szólni. 
 
Janovics István: mezőőri járulék, jegyzőkönyvvezetés, május, egészségügyi szűrővizsgálat, 
Földnap, ravatalozó, jegyzőasszony fegyelmi eljárás ügye, rendezvénnyel kapcsolatban volna 
még tárgyalandó ügy. 
 
Neszmély Község Önkormányzatának képviselő-testülete 6 igen szavazattal, egyhangúlag a 
következő napirendet fogadta el. 
 

13/2011. (III. 23.) önkormányzati határozat 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról 

2. A polgármester átruházott hatáskörben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 
 

3. Az Önkormányzati 2011. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása 
 

4. Az ügyrendi és Pénzügyi Bizottság 2010. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
 

5. Gazdasági program elfogadása 
 

6. Egyebek 
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1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, és a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról 

 
Janovics István: Lejárt határidejű határozatok végrehajtása nem volt. 2011. február 28-án 
letette az esküt, a jegyző helyettes. Adóssági eljárással kapcsolatban Sulyok Krisztián fog 
tájékoztatást adni. Erdészethez 30 fővel kötöttek szerződést. Iskola bejárati ajtó cseréje 
megtörtént. Számítógépterem teljesen elkészült. 
Március 2-án kettő összejövetel volt a művelődési házban KVT és a Vértes Gerecse 
munkaközösség tanácskozása. 
Dr. Fekete Erika doktornővel megbeszéltük az orvosi rendelő felújítását, dunaalmásiakkal 
közösen december 31-i határidővel. 
Nőnapi rendezvényt szerveztünk a Neszmély Baráti Körrel közösen, jól sikerül. 
Március 15-i ünnepély fáklyás felvonulással egybekötve sikeres volt. 
Dr. Répászky ügyvéd tájékoztatott Polhmüller peres ügyében, újabb  tárgyalás április 26-
án lesz. 
Az Újhegyi út rendbetételével kapcsolatban 16 telektulajdonost érint, 12-en  vettek részt  a 
megbeszélésen. Gárdonyi utat traktorral kell megtúrni, utána lehet elvégezni az újítást. A 
fő út forgalmának csillapítását megbeszéltem a Kőzútkezelővel, hogy milyen 
forgalomcsillapítások vannak. Pályázni lehet, de mi nem tudunk. 
Gyógyszertárhoz behajtani tábla elkészült. Riasztóberendezést a polgármesteri hivatalba 
beszerelték, az iskolában is lesz.  
Szénapajta használatbavételi engedély ügye továbbra is stagnál. 
Benkő-féle területen bontják az épületet, panzió rétespagoda lesz felépítve. 
 
A beszámolóval kapcsolatban hozzászólás nem volt. 6 fő igen szavazattal és 1 
tartózkodással a képviselő-testület elfogadta a beszámolót. 
 
2. A polgármester átruházott hatáskörben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 

 
Janovics István: Az előterjesztést mindenki megkapta, ha van valakinek hozzászólása, 
jelezze. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
A polgármester átruházott hatáskörben végzett tevékenységéről szóló beszámolót 
egyhangúlag elfogadta a testület. 
 
3. Az Önkormányzati 2011. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása 
 
Janovics István: Az előterjesztést mindenki megkapta, a napirendi javaslattal kapcsolatban 
kérdés, hozzászólás van-e? 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag, az alábbi határozatot 
hozza. 
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14/2011. (III. 23.) ökt. határozat 
 

Neszmély Község Önkormányzatának 
2011. évi közbeszerzési terve 

 
Neszmély Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a /2011. II.) ökt. számú 
határozatával, a közbeszerzésről szóló 2003. évi CXXIX. Törvény (továbbiakban: Kbt.) 5. § 
(1) bekezdése alapján 2011. évre az alábbi közbeszerzési tervet készíti el: 
Neszmély Község Önkormányzata a közösségi eljárásrendbe tartozó közbeszerzési eljárást, és 
a nemzeti értékhatárt meghaladó közbeszerzési eljárást 2011. évben nem tervez. 
 
 

4. Az ügyrendi és Pénzügyi Bizottság 2010. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
 
Szabó Géza: A képviselő-testület megkapta a beszámolót, ezzel kapcsolatban kérdés van-e? 
 
Takácsné Polgrányi Irén: Intézménnyel kapcsolatban belső táblák vannak-e? 
 
Szabó Géza: Nincs külön tábla, ugyanabból dolgozik, amit a testületi tagok is megkapnak. 
 
Janovics István: Kérem, hogy aki elfogadja az előterjesztést, szavazzon! 
 
Neszmély Község Önkormányzati Képviselő-testülete az Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság 
munkájáról szóló beszámolót 6 fő igen 1 fő tartózkodással elfogadta. 
 
5. Gazdasági program elfogadása 
 
Janovics István: Az előterjesztést mindenki megkapta, kérem a hozzászólásokat. 
 
Kószás Vendel egyetért a sportegyesület újraélesztésével, és jelezte a közbiztonsággal 
kapcsolatban a polgárőrség megszervezését. Sulyok Krisztián településüzemeltetése, víz-
csatorna 2014-ig.  Adósságrendezési eljárásban belefoglalni, további program függvénye. A 
nem ismert hitelezők fogalmát kivenni. Takácsné Pogrányi Irén ügyfélbarát ügyintézést 
szeretne. 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete egyhangúlag, az alábbi határozatot 
hozza. 
 

15/2011. (III. 23.) számú határozata 
 

1. Jóváhagyja az előterjesztésnek megfelelően 2010-2014-ig szóló Gazdasági 
Programját. 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételéről. 
 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Janovics István polgármester 

 
(Gazdasági Program 2010 október – 2014 október a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 
6. Egyebek 
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Kószás Vendel: Művelődési házban a cserepeket megigazítottuk, zárak és a lámpák a 
közeljövőben felszerelésre kerülnek. Csatorna javítása folyamatban van. 
 
Pató Bálint: Kelemen Zoltán védett kosbor növényt talált, 2,8 ha területen van, 8 ingatlant 
érint. Amikor nyílik védettséget kellene eszközölni. Felmérni a területet és akkor többet 
tudunk. Janovics István javasolja a Természetvédelmi Hivatallal felvenni a kapcsolatot. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Tájékoztatást adott a rendezvényekkel kapcsolatban. 
 
 
Janovics István: Mezőőri járulék kivetésére milyen lehetőség van. Nem szívesen adnak 
mezőőri járulékot a nagyok. Következő testületi ülésen határozati javaslatot terjesztünk be. 
Sulyok Krisztián véleménye, vagy meg kell szüntetni, vagy kivetni a járulékot. 
 
Janovics István: Jegyzőkönyvet szóról-szóra kell-e írni? A hangrögzítés meg lesz tartva a 
gépen. Pató Bálint kérdezi kell-e hitelesíteni. 
 
Dr. Józó Antal: Semmi nem írja elő, lényeg a döntéshez kapcsolódó folyamat érzékeltetése, 
hogy született meg a határozat. 
 
Sulyok Krisztián: Tegnapra készült el a jegyzőkönyv, aminek már régen készen kellett volna 
lennie. 
Janovics István: Ismert probléma miatt a Kormányhivatalt megkérdeztük, hogy később lesz 
kész a jegyzőkönyv, azt a választ adták, hogy nem lesz belőle gond. 
 
A polgármester tájékoztatást adott arról, hogy a ravatalozó az önkormányzat, a terület pedig 
az egyház tulajdonában van.  
 
Feljelentést tett ismeretlen tettesek ellen a csatorna fedél ellopása ügyében. 
 
Sulyok Krisztián: Költségvetést elfogadtuk, van az APEH-nak behajtása, ez nem történt 
meg. 
 
Janovics István: APEH felé komplett csomagot adunk le. 
 
Szabó Géza: Javasolta, hogy zárt ülésen tárgyalják Ruzsa Anna ügyét.  
 
6 fő igen 1 fő tartózkodással elfogadták Szabó Géza javaslatát. 
 
Mivel a nyilvános képviselő-testületi ülésnek több napirendi pontja nem volt, a polgármester 
megköszönte a megjelenést és a nyilvános ülést bezárta, majd rövid szünet után zárt ülésen 
folytatta munkáját. 
 
 

K.m.f. 
 

Janovics István       Dr. Józó Antal 
polgármester        megbízott jegyző 
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